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Parádně jsi zakončila sezónu vítězstvím v Hančově me-

moriálu MČR v Horních Mísečkách, kde jsi v závodě na 

30 km zvítězila časem 1:24:07. (Pro srovnání - olympij-

ská vítězka Marit Bjørgenová (NOR) zajela v Pchjon-

gjangu třicítku s časem 1:22:17). 

Jsem samozřejmě ráda, že se mi podařilo MČR vyhrát, 

protože to byl jediný závod u nás doma a chtěla jsem 

potvrdit dobrou výkonnost z celé sezóny. Nicméně to 

bylo hodně těžké, protože po povedeném světovém po-

háru v Lahti, kde jsem skončila osmnáctá v závodu na 10 

km, jsem onemocněla a ta nemoc takhle na konci sezóny 

sebere člověku hodně sil. Takže tohle vítězství bylo hod-

ně vydřené a stálo mě víc sil, než by se mohlo zdát. 
 

Takže teď přijde zasloužený odpočinek? Pojedeš někam 

na dovolenou? 

Teď konečně přichází asi měsíční volno, kdy se sice bu-

du nějak hýbat, ale nebude to žádný pevně stanovený 

trénink. Na dovolenou nepojedu, mám toho cestování po 

celé sezóně už docela dost. Navíc mě čeká poměrně hod-

ně "poolympijských aktivit" v podobě různých besed, 

takže o zábavu mám postaráno. 
 

Máme teď za sebou posun času ze zimního na letní a 

upřímně – ta hodina je znát. Nedovedu si představit ča-

sový posun v případě přesunu do Koreje s vědomím, že 

musíš podat maximální sportovní výkon. Jak jsi zvládla 

tohle? 

Cestou tam to bylo docela dobrý, byť všude psali, že je 

to horší, posouvat se dopředu. Nicméně tím, že jsme byli 

celý den na cestě, tak se mi hned druhý den podařilo 

usnout dobře. A od toho se to všechno odvíjelo. Horší to 

bylo cestou domů, kdy jsem usínala už v 6 odpoledne a 

vydržet aspoň do 8 byl pro mě téměř nadlidskej výkon. 
 

A co ubytování? Četla jsem v novinách článek, že jste 

byli ubytovaní v nějakých už prodaných bytech, takže 

třeba kuchyňská linka včetně varné desky byla překrytá 

fólií a některé skříně se nedaly používat.  

To je pravda. Byly to poměrně velké byty, kde byly v 

některých pokojích uměle udělané příčky a bylo tak v 

rámci jednoho bytu vytvořeno několik pokojů. Kuchyň 

byla pokrytá nějakými plastovými deskami, aby se ne-

zničila. Stejně tak skříně. Ale na pokoji jsme měli každý 

svojí skříň a věšák, takže toho prostoru na věci bylo 

dost. Jediná vada na kráse byla ta kuchyň, kde si člověk 

nemohl udělat v podstatě ani čaj. Nicméně se mi tahle 

myšlenka líbí. Myslím si, že když se něco buduje jen 

kvůli olympiádě a nemá to další využití, tak je to špatný. 

Už tak ta olympiáda stojí strašně peněz. 
 

S tím naprosto souhlasím. Vím, že jsi chtěla pokořit 20 

místo, což se tak úplně nepovedlo, jsi teda zklamaná? 

Protože my si tady myslíme, že jsi byla naprosto perfekt-

ní!  

Zklamaná nejsem. Cíl do dvacátého místa byl trošku 

nadstřelenej, protože říkat, že chci být do třicátého by 

bylo moc přízemní :-) Chtěla jsem zajet prostě co nejlep-

ší výsledky. Zklamáním pro mě byly akorát první dva 

závody (skiatlon a 10 km volně), kde mi buď nejely ly-

že, nebo jsem neměla ten den zrovna formu. Oba byly z 

mého pohledu podprůměrný. Nadprůměrný byl zase nao-

pak třeba sprint. Jsem od přírody spíš šnek, takže tam to 

byl takovej pozitivní šok. Jinak jsem celkově spokojená. 

 

A stihla sis taky něco užít? Viděla jsi třeba hokej? Musí 

tam být úžasná atmosféra…. 

To jsem bohužel nestihla. Protože zrovna lyžování to 

mělo tak "hloupě" rozvrstvený, že jsem závodila jak prv-

ní tak poslední den olympiády. A mezitím v podstatě od 

pokračování rozhovoru na poslední straně 
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Informace z březnového zasedání zastupitelstva 
 

 zastupitelstvo vzalo na vědomí stavebně-energetický koncept nové budovy ZŠ a MŠ. O typu budovy 

(nízkoenergetický vs. pasivní standard) bude rozhodnuto na příštím zasedání 

 starosta předložil přehled rozpracovaných projektů a dotačních žádostí, zastupitelstvo jej vzalo na vědomí 

 byla schválena vnitřní směrnice o finanční kontrole 

 provedením sběru železného šrotu a vysloužilých elektrozařízení byl pověřen SDH Postřekov 

 byl odsouhlasen prodej staré hasičské cisterny T148 CAS 32 zájemci, který předložil nejvyšší nabídku (za 

99.000,- Kč) 

 zastupitelstvo vzalo na vědomí další postup pořízení projektové dokumentace na místní komunikaci „nad škol-

kou“ 

 bylo odsouhlaseno zveřejnění záměru na prodej pozemku parc. č. 342/40 

 zastupitelstvo vzalo na vědomí rozpočtové opatření č. 3/2018 

 

Volná pracovní místa 
 

Veřejná výzva na obsazení pracovního místa „Provozář a údržbář obecního majetku“ stále trvá. Pro podrobnější in-

formace kontaktujte starostu obce. 

 

Výběr místních poplatků 
 

Byl zahájen výběr místních poplatků za provoz systému, shromažďování, sběru, přepravy, třídění a odstraňování ko-

munálních odpadů („popelné“) a za psy. Oba poplatky je možno zaplatit jedním z následujících způsobů: 

1) bezhotovostním převodem na účet obce č. 761906309/0100  

Při placení poplatku tímto způsobem je nutné uvést variabilní symbol, který získáte následujícím způsobem: 2018 + 

kód části obce (01 pro Postřekov, 02 pro Mlýnec) + č.p. nemovitosti, za kterou je poplatek hrazen. Do zprávy 

pro příjemce uveďte, za co je poplatek hrazen. Pokud platbu provádíte jedním př íkazem za více osob, je ná-

sledně vhodné oznámit správci poplatku (nejpozději do 15 dnů ode dne odeslání platby) údaje potřebné ke správné 

identifikaci platby. Jedná se zejména o číslo účtu, ze kterého je platba hrazena, variabilní symbol, specifický symbol, 

částka, datum úhrady a dále jméno, příjmení a data narození všech osob, za které byl poplatek tímto způsobem uhra-

zen. Správce poplatku rozúčtuje tuto platbu samostatně na každého poplatníka. Tyto informace je možno zaslat e-

mailem na adresu urad@obecpostrekov.cz 

2) poštovní poukázkou 

Při placení poplatku tímto způsobem je nutné použít poštovní poukázku „A“. Vyplňují se stejné informace a platí 

stejná pravidla, jako pro platbu převodem 

3) hotově v kanceláři OÚ 

Platbu je možno provést v úředních hodinách (po 07:00 – 12:00 a 13:00 – 16:00, út 09:00 – 11:00, st 07:00 – 12:00 a 

13:00 – 17:00, čt 13:00 – 15:00). 

 

Rekapitulace poplatků na rok 2018: 

 místní poplatek za „popelné“: 450 Kč/osobu/rok (občan mladší 70 let) 

 místní poplatek za „popelné“: 350 Kč/osobu/rok (občan starší 70 let) 

 místní poplatek za „popelné“: 450 Kč/rekreační objekt/rok 

 poplatek za 1. psa: 150 Kč/psa/rok 

 poplatek za 2. a každého dalšího psa: 200 Kč/psa/rok 
 

Poplatky jsou splatné nejpozději do 31. 5. 2018. Zároveň upozorňujeme, že od letošního roku platí pro bezho-

tovostní převody nové číslo účtu 761906309/0100. 

 

Příklady: 

1) převodní příkaz na účet 761906309/0100, částka 1.800,-Kč, variabilní symbol 201802043, text zprávy: popelné 4 

osoby, Mlýnec č.p. 43 

2) převodní příkaz na účet 761906309/0100, částka 700,-Kč, variabilní symbol 201801270, text zprávy: popelné 2 

osoby  nad 70 let, Postřekov č.p. 270 

3) převodní příkaz na účet 761906309/0100, částka 150,-Kč, variabilní symbol 201802043, text zprávy: poplatek 1 

pes, Mlýnec č.p. 43 

 

Jan Kreuz 

mailto:urad@obecpostrekov.cz
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Alobalová koule 2018 
 

S lítostí oznamujeme, že letošní ročník soutěže ve sbírání hliníkového 

odpadu „O největší alobalovou kouli“, je ročníkem posledním.  
 

Hliníkového odpadu máme již plný sklep. V loňském roce byl až po 

střechu naplněn osobní automobil, ten v letošním roce stačit nebude.  
 

Když už jsme se tak hezky naučili třídit tento nebezpečný odpad, tak 

by to mohlo inspirovat představitele obce k pořízení nového kontej-

neru na tento druh odpadu. Přece jen, víčko k víčku, plechovka 

k plechovce, obal od čokolády…ono se to nezdá, ale po skončení 

projektu pořídíme foto. Tam bude vidět, kolik hliníku se nashromáždí 

v jedné obci během roku. 
 

Alobal – hliník noste do školky pouze do konce dubna! Děkuje-

me. Musíme vše nabalit, najít dobrovolníky na odvoz a odvozit do 

Domažlic. 
 

Loňskou výhru jsme si hezky proplavali v domažlickém bazénu, za 

což děkujeme a trošku doufáme, že se tento úspěch v letošním roce 

bude opakovat. 
 

Velmi všem děkujeme za podporu a spolupráci. 
 

Jana Kreuzová 

Noc s Andersenem 2018 
 

Tato noc byla druhá v pořadí, kdy ve čtvr-

tek ve školce v Postřekově spinkalo 18 

dětiček! Moooc jsme si to užili. 
 

Po obědě jsme jeli do Domažlic do Muzea 

Jindřicha Jindřicha a Galerie bratří Špilla-

rů. Prohlédli a vyslechli jsme si krátký 

výklad a připomněli si vazbu těchto pánů 

umělců na náš domov - Postřekov. Pak už 

na nás čekalo překvapení v podobě papírů 

a pastelek. Proč? Co jsme dělali? Vedoucí 

galerie, malířka paní Slávka Štrbová, nás 

učila kreslit pejska a kočičku. A jak nás 

chválila, jak nám to šlo! Posilnili jsme se 

párkem v rohlíku a honem na autobus a do 

teplé školky.  
 

K večeři jsme si udělali krupičkovou 

"pohádku mládí" a hráli si na pejska a ko-

čičku. Vyrobili jsme si vlastní knížku, řeši-

li jsme kočičkopejskové kvízy. Pak už pří-

prava na spinkání a čtení. Tentokrát jsme 

si četli pouze příběhy PEJSKA A KOČIČ-

KY, které nás toto jaro naprosto uchvátily. 

Dokonce nám příběhy četli samotní aktéři- 

maňásci pejska a kočičky. Ale do konce 

čtení vydrželo jen pár statečných. V průbě-

hu čtení děti tak krásně usínaly… Nikdo 

neplakal, nikdo se nevzbudil, nikdo nestrá-

dal. Opět jsme si to moc pěkně užili a za 

rok už se zase těšíme. 
 

Za všechny spáče Jana Kreuzová  

Měsíc březen v naší 2. třídě 
 

V tomto měsíci jsme s dětmi navštívily 

místní tělocvičnu, kde jsme se setkaly 

s maminkami a jejich dětmi a společně si 

zacvičily a tímto bychom jim rády podě-

kovaly, že se s námi podělily o prostor na 

cvičení. 
 

Také jsme si prohlédly Muzeum krojů 

v Postřekově. Paní Marie Langová nás 

jako vždy opět provedla celým muzeem a 

seznámila s historií krojů. Do třetice 

jsme zavítaly do místní knihovny. Dětem 

se líbily snad všechny knihy…Děti pro-

jevily zájem zajít si do knihovny se svý-

mi rodiči, dokonce některé děti mají kni-

hy už vybrané i zamluvené.  Otevírací 

doba místní knihovny je v úterý a v pátek 

od 15:00-18:00 hod. 
 

Jaroslava Weberová  

Akce v naší MŠ 
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Moje první školička 
 

Školní rok 2017/2018 se již přehoupl do své druhé 

poloviny. Pro rodiče budoucích prvňáčků nastal čas 

rozhodnutí, do které školy svoje dítě zapíší. 

V rámci projektu „Moje první školička“ jsme se jim 

pokusili nastínit, jakou formou probíhá výuka, mohli 

si prohlédnout budovu školy a pozorovat svoje děti 

při jejich „prvním vyučování“. 

Učení nanečisto se uskutečnilo 27. února 

v odpoledních hodinách a budoucí školáci si vedli 

znamenitě. Protože venku pořádně mrzlo, poslechli 

si pohádku O zmrzlém sněhulákovi a s jeho pomocí 

pak plnili různé úkoly. Pracovali s radostí, nadšením 

a všechny přítomné bavili svými vtipnými poznám-

kami. 

Chtěli bychom dětem i rodičům poděkovat za pří-

jemně strávené odpoledne a na budoucí prvňáčky se 

těšíme již 10. dubna 2018.                                             

Březnové zprávičky ze školy 

Plavecký výcvik 
 

Poslední týden v únoru se žáci naší školy účastnili  

plaveckého výcviku v bazénu v Domažlicích. 

Základy sebeobrany 
 

Ve čtvrtek 23. 3. proběhlo v rámci od-

poledního programu ve školní družině 

pokračování přednášky o sebeobraně. 

Tentokrát byla zaměřena na praktické 

ukázky. Děti si samy mohly vyzkoušet, 

jak se mají zachovat v případě ohrožení 

cizím člověkem. Děkujeme panu Wal-

demaru Janečkovi za čas, který nám 

věnoval. 

 

 

 

ZŠ Postřekov proběhne (dle rozpisu) 

 

 

S sebou: - dokumenty (žádost o přijetí k základnímu 

          vzdělávání a dotazník )  

                - rodný list dítěte 

                - průkaz totožnosti zákonných zástupců 

                - lékařská zpráva, doporučení PPP a formulář  

         žádost o odklad (v případě možného  odkladu školní docházky)   

                - přezůvky  
 

kolektiv pedagogů ZŠ Postřekov 
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Kondor Bike Team děkuje 
 

Děkujeme všem příznivcům, kteří dorazili pod-

pořit naše sdružení na 7. cyklistický bál do 

Špillarky. Bálujících nebylo mnoho, ale věří-

me, že si to alespoň všichni zúčastnění užili. Za 

hudební doprovod a nalazení té správné atmo-

sféry děkujeme kapelám Dozvuk a Aféra. 
 

No a nyní již nezbývá než počkat na jaro a 

oprášit své bicykly. 
 

Další běh Chospílského cyklotlonu se uskuteč-

ní 7. 7. 2018. Budeme rádi, když nás opět při-

jdou podpořit i místní borci. Závod bude při-

praven i pro děti, takže ani nejmenší cyklonad-

šenci nepřijdou zkrátka. Takže kdo se nebojí 

silnější profi konkurence a možná(?!) předem 

prohraného boje o medaile, bude na startu urči-

tě vítán.  
  

Pohodové Velikonoce a spoustu ve zdraví naje-

tých kilometrů na „dvou kolech“ přeje KBT 

 

Martina Běhounková 

Prosba o spolupráci při výzkumu 

historie poštovnictví 
 

Vážení, obracím se na Vás s žádostí o spolupráci. V současnos-

ti provádím výzkum věnovaný historii poštovnictví na Do-

mažlicku. Výstupem bude publikace a výstava, mapující histo-

rii pošty i ve vaší obci. Zdroje informací pro tuto oblast jsou 

velmi omezené (kroniky, dobový tisk) a velice bych ocenila 

jakoukoliv spolupráci z vaší strany, týkající se informací o 

POŠTĚ:  

 kde pošta v historii sídlila 

 otevírací doba 

 zaměstnanci pošty 

 osobní vzpomínky pamětníků 

 dobové dokumenty, zejména fotografie, otisky razítek, po-

hledy, dopisnice… 

 

S přátelským pozdravem,  

Mgr. Kristýna Pinkrová 

Muzeum Chodska v Domažlicích 

Chodsko žije! spolek pro kulturu a rozvoj 

kristyna.pinkr@gmail.com 

tel.: 778 493 101 

Ohlédnutí za povedeným divadelním představením 
 

Paní Colombová přilákala do sálu v Hotelu U nádraží 

rekordních 146 diváků. Představení se odehrálo 

v sobotu 24. března 2018. Vtipem a uměním ochotníků 

z Poběžovic se pobavilo jak malé tak i velké publikum. 

Děkujeme všem za tak hojnou účast.  
 

Poděkování patří i Obci Postřekov, která se postarala o 

zajištění a vytopení sálu. S poděkováním nesmíme  za-

pomenout také na hasiče, kteří se ujali provozování vý-

čepu na občerstvení. Díky spojenému úsilí jsme i 

v bojových podmínkách zvládli zajistit tento každoroční 

kulturní zážitek pro naše občany.  
 

za ASPV Jana Kreuzová 

Zápolení na dálku 
 

V březnu se děti od 1. do 8. třídy zúčastnily nové 

soutěže, která nese název Zápolení na dálku. Takto 

se nazývá proto, že každý přihlášený oddíl soutěží 

ve své tělocvičně v daný termín v pěti předem ur-

čených disciplínách. Děti měly za úkol hodit mí-

čem  ze sedu, skočit do dálky z místa, skákat přes 

švihadlo 30 sekund a počítat přeskoky, člunkový 

běh 4 x 10 m na čas a ručkování kolem lavičky. 

Do Zápolení jsme se pustili ve středu 16. března 

během hodin cvičení. Většinu dětí to nadchlo a 

odváděly výborné výkony. Ještě víc je bavilo, 

když svoje síly poměřovaly se svými cvičiteli. 

Výsledky našich 24 bojovníků jsme odeslali do Prahy a budeme čekat na to, jak jsme dopadli. 

ASPV Postřekov, Monika Kreuzová 
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den nebo ob dva. Navíc tam byla poměrně zima, takže kvůli 

zdraví venkovní sporty nepřicházely v úvahu a ty "halové" 

se konaly daleko od naší vesnice a na to jsem zase neměla 

čas. Takže jsem sice neviděla žádný jiný sport naživo, ale o 

to víc jsem závodila. 
 

A plány do budoucna? Bude Peking 2022? 

Nu, tak daleko zatím nekoukám. Pokud bych jela na další 

olympiádu, tak nejspíš s nějakou minimálně roční mateřskou 

pauzou. Příští rok bych se chtěla zúčastnit ještě Mistrovství 

světa v Seefeldu. Ten další rok po Seefeldu (tzn. rok 2020) 

bude bez vrcholné akce, takže ten bych asi vynechala. Ale 

zatím se soustředím jenom na ten příští a co bude dál, se 

uvidí. 
 

A chtěla bys na závěr něco vzkázat do Postřekova? 

Moc děkuju všem z Postřekova za jejich zprávy, který mi 

psali, posílali nebo vzkazovali přes babi a naše. Bylo jich 

strašně moc a myslím, že nikdo nemá takovou podporu, jako 

jsem měla já ze vsi. Bylo to úplně neuvěřitelný  

 

My děkujeme Katce za nádherný zážitek, už žádná olympiá-

da taková nebude. A kdo máte chuť se s Katkou potkat a tře-

ba se jí i osobně zeptat na něco dalšího, dostanete příležitost 

během besedy 4. dubna. 

redakce 

Kateřina Beroušková 

 

POZVÁNKA NA BESEDU 
 

Obec Postřekov Vás zve na besedu 
 

s 
 

KATEŘINOU 

BEROUŠKOVOU 
 

  

která se koná 4. 4. 2018 

od 19:00 hod v salónku 

 restaurace Špillarka 
 

Čeká Vás: ochutnávka některých korej-

ských specialit, ukázky věcí z olympiá-

dy a lyžařského závodního vybavení 

a prezentace fotek ze závodů SP a zim-

ních olympijských her v Pchjongjangu. 

POSTŘEKOVSKÁ SBÍRKA 

PRO PEJSKY  
ZE ZÁCHYTNÉ STANICE  

VALCHA U DOMAŽLIC 
 

Co můžete darovat:  kvalitnější granule (pro psy, štěňata), 

   konzervy, psí pamlsky, piškoty, hračky, 

   vodítka a staré (ale čisté) deky 
 

Sběrné místo: vyznačené místo na terase Špillarky 
 

Kdy: od středy 4. 4. do soboty 7. 4. 2018,  denně od 10-20 hod 
 

Následující týden bude vše odvezeno chlupáčům :-) 

Děkujeme za všechny dary. I maličkost dokáže udělat ohromnou 

radost, zvlášť když se znásobí! 

 

Sbírku organizuje: Martina Běhounková (724 913 282) 

AVON POCHOD 2018
  

Jak ten čas letí. Ještě neskončila zi-

ma a už musíme myslet, co budeme 

dělat 9. června 2018. 

Já mám jasno, pojedu opět na Avon 

pochod do Prahy. Kdo se přidá a 

podpoří dobrou věc, která pomáhá? 

Už jsou k vidění i nová charitativní 

trika Klára, trika pro muže i děti. 

Dětská trička mají nově potisk zví-

řecího čumáčku – myšáka. 

Podmínky jsou zatím pořád stejné. 

Vstupenkou je tričko a cena busu 

350 Kč na osobu. 

Zájemci se mohou hlásit u Jany 

Kreuzové – 731 184 668. 

pokračování rozhovoru s Kateřinou Berouškovou 


